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Sprawozdanie z działalności Komisji Finansowo-BudŜetowej Rady Miejskiej  
w Suwałkach za okres od 5 grudnia 2006 roku do 23 października 2008 roku. 
 

Komisja Finansowo-BudŜetowa została powołana uchwałą II/20/06 Rady 

Miejskiej w Suwałkach z dnia 29 listopada 2006 r. w sprawie ustalenia nazw      

i przedmiotu działania stałych komisji Rady Miejskiej w Suwałkach oraz 

uchwałą nr III/23/06 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 5 grudnia 2006 r.             

w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej w Suwałkach.  

Do składu komisji zostali powołani radni:    

1/ Zdzisław Siemaszko – przewodniczący,  

2/ Mieczysława Gajewska, 

3/ Zdzisław Koncewicz,  

4/ Adam Ołów, 

5/ Andrzej Turowski, 

6/ Mieczysław Urbanowicz,  

7/ Tadeusz Zamaro – wiceprzewodniczący. 

        Z powodu zrzeczenia się mandatu radnego z pracy w komisji zrezygnował 

Adam Ołów (25.04.2007 r.). Swój akces natomiast zgłosiła Ewa Sidorek (od 

25.04.2007 r.), a następnie Ryszard Perkowski (30.05.2007 r.). Obecnie komisja 

pracuje w wymienionym składzie. 

Komisja pracowała zgodnie z regulaminem, który został przyjęty na 

posiedzeniu w dniu 14 grudnia 2006 r. oraz w oparciu o roczne plany pracy, 

przyjmowane na dany rok kalendarzowy i akceptowane przez członków komisji. 

W ciągu dwóch lat zajmowała się wieloma zagadnieniami – wynikającymi          

z planu pracy, kierowanymi do komisji przez prezydenta miasta, a takŜe 

zgłaszanymi przez radnych. 

Komisja zajmowała się m.in. sprawami dotyczącymi:  

- budŜetu miasta,  

- podatków i opłat, 

- trybu i rozliczania dotacji publicznym i niepublicznym jednostkom, 
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- zasad gospodarki nieruchomościami mienia gminnego miasta Suwałk, 

- ustalania wielkości zaciąganych zobowiązań i kredytów bankowych, 

- regulaminu wynagradzania nauczycieli przedszkoli, szkół, placówek 
oświatowych, 

- określania zasad i trybu przyznawania stypendiów sportowych, a dziedziny 
twórczości artystycznej, 

- ustalenia wysokości diet radnym oraz sołtysom, 

- wnoszenia aportu i podwyŜszania kapitału zakładowego spółek, 

- zatwierdzania taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę, 

- określaniem liczby licencji na wykonywanie transportu drogowego 
taksówką. 

Komisja przygotowywała zbiorczą opinię w sprawie budŜetu miasta na 

dany rok, jego realizacji, a takŜe opiniowała wszelkie zmiany w budŜecie 

miasta. Zajmowała się równieŜ analizą informacji z wykonania budŜetu miasta 

za dany rok, a takŜe opiniowała taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę       

i zbiorowego odprowadzania ścieków oraz ceny biletów za przejazdy środkami 

komunikacji miejskiej. WyraŜała poparcie dla zamiaru budowy lotniska 

lokalnego w Suwałkach. 

Przyjmowała informację o działalności Miejskiego Rzecznika Praw 

Konsumenta oraz z wykonania planu finansowego Miejskiego Funduszu 

Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym. Analizowała 

sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii w Suwałkach.  

W ciągu dwóch lat Komisja odbyła 29 posiedzeń i zaopiniowała 142 

projekty uchwał, które zostały skierowane na sesję Rady Miejskiej.  

Komisji były przedkładane informacje o działalności placówek, zakładów        

i spółek komunalnych: 

- Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Spółki z o.o. w Suwałkach, 

- Izby Wytrzeźwień, 

- Ośrodka Adopcyjno – Opiekuńczego, 

- Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej, 

- Zakładu Utylizacji Odpadów Komunalnych w Suwałkach, 
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- Parku Naukowo-Technologicznego Polska-Wschód. 
Komisja analizowała działalność i realizację zadań ekonomicznych  

i finansowych wymienionych jednostek. 

Na posiedzeniach opiniowała projekty uchwał dotyczące podwyŜszenia kapitału 

zakładowego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej, Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej, Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji, Parku 

Naukowo-Technologicznego Polska Wschód, a takŜe wyraŜała zgodę na zbycie 

działek przez Park Naukowo-Technologiczny Polska-Wschód. 

Komisji były przedkładane programy oraz informacje z ich realizacji: 

- „Programu rozwoju budownictwa komunalnego w Suwałkach”,  

- „Program rewitalizacji zabytkowego śródmieścia Suwałk”. 

- „Program ochrony środowiska miasta Suwałki na lata 2008-2013”, 

- „Program zapobiegania bezdomności psów w mieście Suwałki”, 

- Program gospodarowania gminnym zasobem mieszkaniowym na lata 2007 – 
2015”. 

Komisja zajmowała się aktualizacją Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 

Miasta Suwałki na lata 2008 – 2011, Strategią ZrównowaŜonego Rozwoju 

Miasta Suwałki do roku 2020, a takŜe analizowała miejscowe plany 

zagospodarowania przestrzennego przedkładane do zaopiniowania.  

Zorganizowała dwa posiedzenia z Komisją Strategii i Rozwoju 

Gospodarczego, na których były omawiane zagadnienia leŜące w gestii 

wspólnego zainteresowania.  

 W posiedzeniach Komisji brał udział prezydent miasta, zastępcy 

prezydenta, pracownicy wydziałów Urzędu Miejskiego, pracownicy 

przedsiębiorstw. Współpraca układała się właściwie, a materiały przedkładane 

Komisji do zaopiniowania i analizy były przygotowywane prawidłowo. 

Zagadnienia budzące wątpliwości były wyjaśniane zainteresowanym.  

Przewodniczący 
                Komisji  Finansowo-BudŜetowej   

 
          

                       Zdzisław  Siemaszko  


